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Onderwerp: aanvulling vergadering 14-11 

  

Geachte heer/mevrouw, 
  
Graag zou ik alle leden van de raad willen informeren voor de volgende domeinvergadering 
op dinsdag 14 november. Onderstaande mail heb ik opgesteld, is dit de juiste weg om mijn 
mail bij de raadsleden te krijgen? Ik hoor het graag. 
  
Met vriendelijke groet, 
  
……………………… 
---------------------------------------- 

  
  
Geachte raadsleden, 
  
Tijdens de volgende raadsvergadering op dinsdag 14 november staat het onderwerp 
''verklaring van geen bedenkingen voor de uitbreiding van het cafe den dolhaard mergelweg 
332'' op de agenda.  
  
Als naastgelegen Ponyclub zal deze uitspraak grote gevolgen hebben voor onze toekomst.  
Het gaat niet meer om een gewone Ponyclub, de laatste 10 jaar heeft Ponyclub Maastricht 
zich ontwikkeld tot een sociale en ecologische plek met een breed aanbod waar iedereen 
welkom is. 
  

 Er worden paardrijlessen gegeven aan zowel kinderen als 
volwassenen, sleutelwoorden zijn wederzijds respect, lichaamscommunicatie en 
plezier. 

 De paarden worden zo natuurlijk mogelijk gehouden, zodat ze naast hun werk zo veel 
mogelijk paard mogen zijn in een passende leefomgeving.  

 We onderhouden onze weilanden geheel biologisch, we planten bomen en bloemen 
aan voor vogels en insecten en we zorgen voor een kringloop door onze mest te 
composteren.  

 We organiseren jaarlijks ponykampen en een groepsreis naar IJsland 
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 De paarden worden ingezet voor therapeutische doeleinden tijdens individuele 
begeleiding voor kinderen en volwassenen. 

 Er is een fijne samenwerking met diverse stichtingen voor individuele begeleiding 
(Het Bibihuis, Emovita, Astara, Jeugd Trauma Herstel Limburg BV.  

 De ponyclub biedt mensen zinvol vrijwilligerswerk en kan als reïntegratietraject 
dienen. 

 We ontvangen groepen uit diverse beroepstakken voor een inspirerende 
groepsactiviteit in de natuur. Het natuurlijke gedrag van paarden spiegelt de impact 
van je energie en lichaamstaal.   

 Buurtbewoners en wandelaars genieten dagelijks van het zien van de kudde. 

Er is een grote vraag naar wat Ponyclub Maastricht te bieden heeft. Door de lange wachttijd 
van 4 jaar is de wachtlijst momenteel gesloten voor de reguliere lessen.  
De Ponyclub is geliefd op Sint Pieter. Er zijn diverse initiatieven ontstaan vanuit de buurt om 
de Ponyclub te steunen. 
  
Inmiddels zijn we al 4 jaar in proces om een erkende en stabiele plek te krijgen voor mijn 
bijzondere bedrijf. Gelukkig is er vanuit de Gemeente steun en vertrouwen in het 
inhoudelijke werk wat wij doen, waardoor ikzelf ook vertrouwen hou in het juridische proces 
om de gewenste plek voor ons te realiseren.  
  
Nu het ernaar uitziet dat cafe Den Dolhaard de deuren weer gaat openen, zal ons proces ook 
weer opgepakt moeten worden. Het is voor mij te begrijpen dat een kudde paarden niet 
wenselijk is naast een terras. Maar die kudde staat wel al 64 jaar als Ponyclub op Sint Pieter. 
Ik vertrouw op u als raadslid dat zowel het cafe als de Ponyclub beiden een goede toekomst 
tegemoet gaan. Ik doe er alles aan om dat mogelijk te maken. 
  
Mocht u persoonlijk kennis willen maken met mijn Ponyclub of meer informatie nodig 
hebben, dan hoor ik het heel graag. 
  
Hartelijke groeten,  
………………….. 


